

Special Bulletin

Delays and congestion at Shanghai's Yangshan port due to pavement construction work

Dear Customers,

(Shanghai, September 5, 2018) Please be informed that the Shanghai Yangshan deep-water port has been experiencing significant shipment delays and congestion over the course of the past days due to pavement construction work along the Donghai Bridge. The 32.5 km long bridge is the only road-link between the mainland and the port accommodating a three-lane dual carriageway.

As the construction work will still last to September 10, 2018, restraining traffic capacity by 60%, we forecast that the port congestion will continue to deteriorate within the next days.

Waiting times along the bridge are currently up to eight hours on average impacting heavily the timely pick-up and drop-off of containers at the port's import and export container gates.

In order to save time and costs, we highly recommend that you plan the pick-up and delivery of your shipments to/from Yangshan port as early as possible.

More details about the situation in Chinese please [click here!](#)

We, at DB Schenker, will continue to monitor the situation closely and provide you with the necessary support.

Yours sincerely,

DB Schenker team

通知公告

上海洋山港区因路政施工引起延误及拥堵

尊敬的客户们，

(2018年9月5日，上海) 敬请知晓由于东海大桥沿线施工，导致上海洋山深水港在近日遭遇严重的延误和拥堵。

32.5公里长的双向6车道大桥是上海通往洋山港的唯一通道。施工预计持续至2018年9月10日结束，期间桥面通行能力将减少60%，我们预计未来几天内港口拥堵情况将继续。

目前通过大桥的等待时间高达八小时，这严重影响了港口进出口集装箱的提柜和送港。

为了节省时间和成本，我们建议您合理安排经由洋山港货物的进出港计划。

更多中文信息，[请点击这里](#)！

德铁信可将持续关注施工情况，为您提供及时的支持服务。

谢谢！

德铁信可团队